

Circular

تعميم

Reference : CEDGR-104	مرجع رقم : CEDGR-104
To : Developers/ Consultants / Contractors	إلى : المطورين/ الإستشاريين / المقاولين
Subject : Requirements for 100% Shoring & Piling Inspections request.	الموضوع : متطلبات التقديم للتفتيش النهائي لأعمال الركائز وإسناد جوانب الحفر.
Date : 29 September 2020	تاريخ : 29 سبتمبر 2020

<p>With reference to our previous circular Ref.: 72444 published on 31st August 2010, the Department of Planning and Development – Trakhees is committed to maintain the Emirate of Dubai's aesthetic appearance.</p> <p>Therefore, we would like to inform you that submitting of an undertaking letter is mandatory during the application for 100% Shoring / Piling inspection request, confirming that the project will be backfilled or constructed until the ground level in case of discontinuity of the project, and it will not kept in the excavation stage.</p> <p>Accordingly, prior to accepting the Inspection request, we shall be reviewing to make sure that this requirement is submitted.</p> <p>For any questions or further details, kindly contact Inspection & Compliance Section in the Civil Engineering Department through following e-mail Ced.Inspection@trk.pcfc.ae</p> <p>Thank you in advance for your compliance and cooperation.</p>	<p>بالإشارة إلى التعميم الصادر بمرجع رقم 72444 بتاريخ 31 أغسطس 2010 وإلتزام دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص في الحفاظ على المظهر العام لإمارة دبي.</p> <p>نود توجيه عنايتكم بوجوب تقديم رسالة تعهد عند طلب التفتيش النهائي على أعمال الركائز وإسناد جوانب الحفر متضمنة ردم أو تعميم المشروع حتى المستوى الأرضي في حال عدم استمرارية المشروع والتأكيد بعدم ترك المشاريع في مرحلة الحفر.</p> <p>وعليه سيتم التأكد من توفر هذا المتطلب قبل قبول طلب تفتيش أعمال الركائز وإسناد جوانب الحفر.</p> <p>لمزيد من المعلومات أو الإستفسارات يرجى التواصل مع إدارة الهندسة المدنية قسم التفتيش وتطبيق النظم عبر البريد الإلكتروني Ced.Inspection@trk.pcfc.ae</p> <p>شاكرين لكم حسن التزامكم وتعاونكم.</p>
---	--

Eng. Muneera Hussain M. Rasheed

Director –Civil Engineering Department
Department of Planning and Development -
Trakhees

م. منيرة حسين رشيد

مدير إدارة الهندسة المدنية
دائرة التخطيط والتطوير – تراخيص